
直销电源线扣 机械悬挂捆绑直角紧固线扣 电源线绑线糟

产品名称 直销电源线扣 机械悬挂捆绑直角紧固线扣
电源线绑线糟

公司名称 深圳市耀达精密五金有限公司

价格 1.00/个

规格参数 品牌:耀达五金
型号:RAS-M3

公司地址 深圳市宝安区大浪南路德爱工业区B栋

联系电话 0755-21052548 13168032006

产品详情

 td系列四方悬挂螺母；适应于电源线的悬挂，捆绑，锁紧等功能。

 

1. td 系列: clinches permanently in metal sheets from. 040" to. 125" (1mm-3.2mm) in thickness. it provides a secure,
clean, accurate attachment point for enclosure mounted cables and wires. the ty-d mounting hardware is compact;
minimizes emi/rfi, and reduces total installed costs. wires are mounted in the exact location the designer specifies. 

td-40-4 

td-60-6 

td-125-12 

厂家批发机械悬挂捆绑紧固连接td扎线扣电源线绑线糟铁基紧固件

2. raa 系列: provides strong right angle attachment point in aluminum sheets as thin as. 040" / 1mm and rockwell b 45
max. 

raa4-9-6 

raa4-9-8 

raa6-10-10 

raa6-10-8 



raa8-12-12 

raa8-12-9 

raam3-7-4 

raam3-7-6 

raam4-9-7 

raam4-9-9 

3. ras 系列: provides strong right angle attachment points in thin sheets (rockwell b 60 max. ). type ras fasteners are
threaded and attachment is simply made using a standard screw. 

ras440-9-4 

ras440-9-6 

ras440-9-8 

ras632-10-10 

ras632-10-8 

ras632-10-4 

ras832-12-12 

ras832-12-9 

ras832-12-6 

rasm3-7-3 

rasm3-7-4 

rasm3-7-6 

rasm4-9-4 

rasm4-9-7 

rasm4-9-9 

4. tdo 系列: type tdo(tm) allows quick attachment and removal of bundled cables. the panel remains flush and closed,
minimizing emi/rfi. eliminates loose hardware and costly assembly time. 

tdo-40-8 

tdo-50-8 



tdo-120-8
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